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Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 16 december 2008

Aanwezig: Voorzitter L.M. Schoots, de leden C.C.P.J. Arts, M. A. Sahintürk (CDA), J. Oosterwijk, 
R.G. Poel, mw. S.M. Derks en mw. N. Ririmasse (PvdA), mw. F.J.H.M. van Diemen-Vereijken, mw. 
N.A.J. te Velde-Hofhuizen (GL), G.M.P. Stoffels (ABC), H.P.J.M. Siroen, mw. M.G.T. van Heumen-
Janssen en W.M. van der Burgt (PLC), M.S. van Veen en mw. C.M. Angevaren (VVD), J.P.G. 
Kerskes (D66) en griffier mevr. C.G.W.M. Selman
Wethouders: J.P. Kroet, Th.C. Blokland, J.W. Donkers J.J.P. Janssen en gemeentesecretaris P.M. 
van de Koolwijk 

Afwezig m.k. A.Th.P. Peeters, W.H.M. Pluk (ABC) J.H.L.M. Nielen, mw. G.E. Weijers (CDA) 

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij 
het betreffende agendapunt. 

Nr. Onderwerp Besluit
01 Opening De voorzitter opent de vergadering en neemt een moment 

stilte in acht.
02 Vragenronde van raadsleden  cf. art. 

39 RvO.
Dhr. Stoffels heeft vragen over diverse ontwikkelingen in 
Haps, waarop op korte termijn reactie gewenst zou zijn via 
het opstellen van een integraal Dorpsontwikkelingplan en 
een accommodatiebeleid voor Haps. 
Wethouder Blokland benoemt diverse projecten en overleg  
die recent in Haps zijn uitgevoerd of lopen, waaruit volgens 
de wethouder blijkt dat er van urgente problemen of 
onvoldoende aandacht voor Hapse problematiek geen 
sprake is, die de gevraagde actie zouden rechtvaardigen.  

03 Trekking nummer 
Mededelingen 
Accordering agenda

Stemnummer 5 wordt getrokken, zodat eventuele 
stemmingen zullen beginnen bij dhr. Oosterwijk.
Voorzitter meldt dat de leden Peeters en Pluk wegens 
ziekte, en de leden Nielen en Weijers wegens een overlijden 
in de familie afwezig zijn. 
De agenda wordt aldus gewijzigd vastgesteld: punt 9 wordt 
op verzoek van fractie ABC een B-stuk; punt 21 wordt op 
voorstel van fractie VVD aangehouden tot de volgende 
commissie Bestuur. Toegevoegd wordt agendapunt 23, in 
stemming te brengen een motie van PvdA, GroenLinks en 
CDA.
N.a.v. agendapunt 17 constateert de voorzitter dat de 
bestuursbrief 14-2008 over aankoop grondpositie 
Gestegroep op het Homburgterrein niet voor bespreking is 
geagendeerd. De raad heeft van de inhoud kennis 
genomen. 

04 Spreekrecht voor aanwezigen op de 
publieke tribune 

Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

05 Vaststellen van de besluitenlijst van 
de raadsvergadering d.d. 6 en 17 
november 2008

De besluitenlijsten van 6 en 17 november 2008 worden 
ongewijzigd vastgesteld. 

A-stukken 
06 Vaststellen procedureverordening 

voor advisering tegemoetkoming in 
planschade

De raad stelt met algemene stemmen de 
Procedureverordening voor advisering tegemoetkoming in 
planschade vast.

07 Vaststellen richtlijnen MER 
Waterpark Dommelsvoort

De raad stelt met algemene stemmen de richtlijnen conform 
het “Advies voor richtlijnen voor het milieueffectrapport 
Waterpark Dommelsvoort te Cuijk”van de Commissie voor 
de milieueffectrapportage (m.e.r.) vast.

08 Onttrekking aan het openbaar 
verkeer van weggedeelte Kerkeveld

De raad is met algemene stemmen akkoord met:
1. te beslissen op het verzoek van 20 augustus 2008 van 

Smals Bouwgrondstoffen, gevestigd Merumerkerkweg 1, 
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6049 BX Herten;
2. te besluiten tot onttrekking aan het openbaar verker van 

een gedeelte van de openbare weg Kerkeveld, 
aangegeven op de bij dit besluit behorende tekening;

3. dit besluit onverwijld ter kennis te brengen van Smals 
Bouwgrondstofffen voornoemd en van hoveniers en 
boomkwekerij Heurkens Dommelsvoort 3 Beers en de 
Stichting Dorpsraad Beers.

10 Herschikking WMO-budget De raad is met algemene stemmen akkoord met de 
herschikking van het WMO-budget; als volgt te specificeren:
 Coördinatie Vrijwillige Thuiszorg en mantelzorg: 

structurele subsidies (totaal € 89.017) voor 2009 e.v. 
jaren: Alzheimercafé, Radius, SWOC, Steunpunt 
mantelzorg, Praktische thuishulp Dichterbij.

 GGZ Vriendendienst: een subsidie ad € 12.050 voor 
2008 e.v. jaren.

 Diensten bij Wonen met Zorg voor wwz-coördinatoren: 
een subsidie ad € 26.003 voor 2008 en 2009.

 Zorgvernieuwingsprojecten Geestelijke Gezondheidszorg 
voor st. Door en Voor: een structurele subsidie ad € 
3.510 voor 2009 e.v. jaren.

 Collectieve preventie Geestelijke Gezondheidszorg: een 
structurele subsidie ad € 13.890 voor 2008 e.v. jaren.

Vaststelling van de herschikking van het WMO-budget door 
middel van vaststelling van de 30ste begrotingswijziging 2008

11 Evaluatie en exploitatie Kloosterhof De raad neemt kennis van het evaluatieverslag en de 
meerjarenbegroting van “Stichting beheer gemeenschaps-
accommodaties Beers” m.b.t. de Kloosterhof.
De raad stemt met algemene stemmen in met:
a. De gemeentelijke subsidie als bijdrage in de exploitatie 

van de Kloosterhof in 2009 te handhaven op het niveau 
van 2008, d.w.z. € 14.400,-.

b. Opschorten betalingsverplichting van rente en aflossing 
door de stichting inzake de geldlening – t.b.v. de bouw 
van de kantine – voor het jaar 2009.

c. Een eenmalige storting door de gemeente van € 15.000,-
in een nieuw te vormen fonds, te beheren door de 
stichting, bestemd voor vervanging van sportmaterialen.

12 Belastingmaatregelen 2009 De raad is met algemene stemmen akkoord met:
a. het wijzigen van de navolgende 

heffingsverordeningen conform de 
(wijzigings)verordeningen: 

Brandweerrechten Cuijk 2002
Graf- en Begrafenisrechten Cuijk 2007 
Liggelden woonschepen Cuijk 1996
Marktgelden Cuijk 2001
Parkeerbelastingen Cuijk 2004 (incl. kostenbegroting)
Reinigingsheffingen Cuijk 2007
Rioolrechten Cuijk 2005
Scheepvaartrechten Cuijk 2001
b. De termijnen voor het indienen van een 

kwijtscheldingsverzoek te handhaven.

13 Vaststelling tariefpercentages 
Onroerende-zaakbelastingen 
(eigenaren- en gebruikersbelasting) 
voor woningen en niet-woningen per 
januari 2009

De raad stelt met algemene stemmen door middel van de 2e

wijziging van “Verordening Onroerende-zaakbelastingen 
Cuijk 2007”de OZB-tariefpercentages voor het heffingsjaar 
2009 vast.

14 Vaststelling Najaarsnota 2008 De raad stemt met algemene stemmen in met de inhoud en 
de effecten van de Najaarsnota 2008. De effecten van deze 
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Najaarsnota te verwerken middels het vaststellen van de 
29ste begrotingswijziging.

B-stukken
09 Vaststellen gemeentelijk Waterplan 

Cuijk
Dhr. Stoffels plaatst de kanttekeningen dat z.i. de ambities 
tot het voorkomen van water op straat, te hoog zijn gesteld. 
De raad is met algemene stemmen akkoord met:
- het vaststellen van het Gemeentelijk Waterplan Cuijk en;
- stemt in met de daarin genoemde uitvoeringsmaatregelen. 
De hiervoor benodigde kredieten zijn reeds bij de 
begrotingsbehandeling d.d. 6 november 2008 beschikbaar 
gesteld.

C-stukken
15 Vaststellen Legestarieventabel 2009 Kanttekeningen worden geplaatst door dhr. Stoffels over de 

hoogte van leges en met name de bouwleges; en mw. Van 
Heumen over de leges voor huwelijken en begraven. De 
raad stelt met algemene stemmen de legestarieventabel 
vast.  

16 Voorstel tot vaststellen van BGE 
2008

Dhr. Stoffels veronderstelt dat eventuele aanpassingen in 
2009 aan het woningbouwprogramma niet belemmerd 
worden doordat nu de BGE wordt vastgesteld. Dhr. Van der 
Burgt is van mening dat het woningbouw-programma eerder 
dan 2010 geactualiseerd moet worden; verder is zijn fractie 
bezorgd over de risico’s van grote bouwprojecten waar nu 
RBL en Homburg nog bij komen. Dhr. Kerskes en dhr. 
Oosterwijk constateren beide discrepantie tussen aanbod en 
de vraag naar woningen en een toegenomen druk op de 
winstpotentie van de BGE, en concluderen dat een 
discussie hierover op korte termijn wenslijk is. 
Wethouder Donkers meldt dat begin 2009 de jaarlijkse 
monitoring van het woningbouwprogramma zal 
plaatsvinden.   
Met inachtneming van gemaakte opmerkingen, besluit de 
raad met algemene stemmen de BGE 2008 vast te stellen. 

17 Gelegenheid voor het uiten van 
wensen en bedenkingen conform 
art. 169.4 van de Gemeentewet 
inzake aankoop pand Molenstraat 
62B te Cuijk

Dhr. Siroen vindt, gelet op de dalende huizenprijzen, een 
hogere m2 prijs in het centrum niet goed voor de kansen om 
het centrum op te knappen. Mw. Te Velde en dhr. Stoffels 
kunnen instemmen met de voorgenomen aankoop, evenals 
dhr. Van Veen en dhr. Oosterwijk die nog wel vragen in 
welke volgorde de Molenstraat aangepakt zal worden?
Wethouder Kroet meldt dat het streven is om zuid en 
noordkant gelijktijdig op te pakken. De wethouder verwacht 
de raad in het eerste kwartaal van 2009 nader te kunnen 
informeren. 
Voorzitter Schoots concludeert dat er geen bedenkingen zijn 
ingebracht. Hij zegt toe dat voortaan expliciet zal worden 
gemeld dat het gaat om een voorgenomen aankoop, waarop 
de raad zijn bedenkingen kan uiten. 

18 Vaststelling Integraal 
Huisvestingsplan

Dhr. van Veen en dhr. Kerskes zijn niet akkoord met het 
amoveren van de noodlokalen voor de Waaij. De raad had 
volgens hen aan de wethouder gevraagd om eerst met de 
Waaij overeenstemming te krijgen, vóór dat de raad het IHP 
zou vaststellen, hetgeen door mw. Derks wordt bevestigd.  
D66 dient in motie 1, om de beslissing over de noodlokalen 
uit te stellen. Dhr. Sahinturk, mw van Diemen, en dhr. 
Stoffels hebben nog vragen o.a. over de brede school in 
Padbroek, maar kunnen namens hun fracties instemmen 
met het IHP. Dhr. Siroen wil niet gehouden zijn aan de 
doordecentralisatie; huisvestingsgelden moeten z.i voor 
niets anders dan onderwijs worden aangewend.  
Wethouder Janssen zegt toe dat de discussie over zowel de 
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doordecentralisatie als over de brede school in de 
commissie nog nader gevoerd zal worden. Er ligt nu een 
notitie waarover met de wijk Padbroek wordt gesproken, en 
de locatiekeuze moet nog worden gemaakt. 
Hij zegt toe dat over de leerlingenstromen in Cuijk Noord in 
de commissie Burger van maart/april de discussie kan 
worden gevoerd, waarbij ook schoolbesturen aanwezig zijn. 
Motie 1 word na stemming verworpen met 6 stemmen vóór 
(fracties PLC, VVD en D66) en 9 stemmen tegen (fracties 
CDA, GL, PvdA, ABC). 
Het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2009” en het 
daarbij behorende “Investeringsprogramma’s 2009” zijn
zonder stemming met algemene stemmen vastgesteld. 

19 Vaststelling Algemene 
Subsidieverordening Cuijk

Dhr. Van der Burgt meldt dat hij, gelet op toezeggingen van 
de wethouder, er van uit gaat dat verenigingen niet zullen 
worden afgerekend op zelfwerkzaamheid. Dhr. Stoffels 
wacht het proefjaar 2009 af. 
De Algemene Subsidieverordening Cuijk wordt met 
algemene stemmen vastgesteld. 

20 Beleidsplan 2008-2011 Wet 
maatschappelijke ondersteuning 
“Voor elkaar”

Dhr. Sahinturk wil een nadere omschrijving van de 
prestatievelden en een jaarlijkse evaluatie. Mw. Derks wil in 
de evaluatie vooral aandacht voor synergie tussen de 
beleidsvelden; kwaliteit in de loketfunctie; effect van het 
beleid voor mensen met een laag inkomen; en het gebruik 
van de PGB. Mw. van Diemen wil flexibel op zorgvragen  
kunnen inspelen en vraagt hoe de genoemde “regie als 
speerpunt” vorm gaat krijgen. Dhr. Stoffels wil in de 
evaluatie aandacht voor vrijwilligers en mantelzorg en voor 
inspraak voor cliënten via een andere route dan de 
cliëntenraad. Hij dringt aan op één contactambtenaar per 
cliënt, en heeft nog vragen over de PGB; de hoogte van de 
eigen bijdrage; en de toegankelijkheid van gebouwen voor 
scootmobielen. Ook dhr. Siroen plaatst kanttekeningen bij 
de hoogte van de eigen bijdrage en de wijze waarop 
participatie vorm heeft gekregen. Mw. Angevaren is nog niet 
overtuigd dat de één loket aanpak goed zal werken; verder 
plaatst ze vraagtekens bij het beleid voor eigen bijdragen; 
toekennen van huishoudelijke hulp; dat een PGB niet voor 
alle beleidsterreinen mogelijk is; en de inkomensgrens 
waarboven geen vervoersvergoedingen worden toegekend.
Complimenten zijn er voor de inspraakprocedure. De 
evaluatie moet inzicht geven in de realisatie ten opzichte 
van de doelstellingen. 
Wethouder Blokland licht op de gestelde vragen toe hoe 
intake en doorgeleiding van cliënten via front- naar back-
offfice is geregeld. Er zijn 10 aanbieders in het 
dienstencentrum, de cliënt kan hier via één loket bij terecht, 
de regie over het proces ligt bij de gemeenten. Er wordt 
klantenonderzoek gedaan en feedback komt uit de 
participatieraad. Hij erkent dat mogelijk niet alle cliënten hun 
weg naar de participatieraad als vertegenwoordigend 
orgaan weten te vinden. De wethouder wil nog eens kijken 
naar de inkomensgrens voor vervoersbijdragen, maar hij 
stelt ook dat bij elke grens er mensen net buiten vallen. 
Hij zegt tenslotte toe in beeld te brengen hoe de verhouding 
is tussen de hoogte van eigen bijdragen in Cuijk en andere 
gemeenten. Op vragen van dhr. Stoffels meldt hij 
aansluitend dat nieuwe aanvragen met betrekking tot het 
gemeenschapshuis in Linden zijn aangehouden in 
afwachting van de accommodatienota. Aan dhr Siroen 
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antwoord hij dat bekend is dat de AWBZ mogelijk gaat 
veranderen, definitieve invoering hiervan wordt afgewacht. 
Besluit: de raad besluit met algemene stemmen akkoord te 
gaan met het beleidsplan 2008-2011 Wet maatschappelijke 
Ondersteuning.

21 Communicatie Homburg campus Aangehouden voor commissie Bestuur 21 januari 2009.
22 Voorstel tot nemen van een besluit 

over de opgelegde geheimhouding 
voor het verslag van de 
Rekenkamercommissie Cuijk, nov. 
2008: Quick scan en verbaaspunten 
Maasoeverproject

W. van der Burgt, evenals M. van Veen kunnen niet zien 
hoe toepassing van de WOB nodig zou zijn om de 
gemeentelijke onderhandelingspositie te beschermen, de 
onderhandelingen met ontwikkelaar BN zijn volgens hen 
immers afgerond met ondertekende contracten. 
Portefeuillehouder Schoots antwoordt dat veel zaken 
inderdaad lang geleden zijn gepasseerd, echter de 
ontwikkelaar is nog steeds actief in de gemeente, en het is 
gelet op de lange looptijd denkbaar dat een van de partijen 
de afspraken zou willen herzien.
Na korte discussie gaat de raad in meerderheid akkoord met 
het voorstel tot bekrachtigen van de geheimhouding voor de 
passages die zijn gebaseerd op vertrouwelijke documenten. 
Het rapport zal echter integraal achter gesloten deuren 
worden besproken, waarna in een openbare 
raadsvergadering de raad zijn standpunt over het rapport en
de aanbevelingen kan bepalen. 
Griffier zal uitzoeken op welke wijze een raadsbesluit tot 
bekrachtigen van de geheimhouding kan worden herzien 
c.q. de geheimhouding kan worden opgeheven. 

23 Motie coalitie Namens de fracties CDA, GroenLinks en PvdA licht dhr.
Poel toe dat de coalitie van mening is dat er voortgang moet 
blijven in de besluitvorming over de Homburgcampus en 
schouwburg, om duidelijkheid te bieden over het 
gemeentelijke standpunt zowel richting burgers als partners 
in het plan. Motie 2 stelt voor om het voorstel alsnog te 
behandelen op eerder genoemde datum 26 januari 2009. 
De raadsleden Stoffels, Siroen, Van Veen en Kerskes 
melden namens hun fracties dat zij deze motie niet kunnen 
steunen. Het advies van de commissie Bestuur van 15 dec. 
2008 wordt hiermee genegeerd, de functie van de 
commissie gedegradeerd. Dhr. Kerskes bestrijdt dat er een 
patstelling zou zijn; indien de commissie van oordeel is dat 
er essentiële informatie ontbreekt, is het gebruikelijk dat het 
voorstel wordt aangevuld. 
Besluit: na stemming blijkt dat de motie is aangenomen met  
8 stemmen voor (fracties PvdA, GL en CDA) en 7 stemmen 
tegen (fracties ABC, PLC en VVD). 
Er zal op maandag 26 januari een ingelaste 
raadsvergadering zijn, om als raad een uitspraak te doen 
over de vraag of het college in de verdere planontwikkeling 
voor de Homburg-campus, de verplaatsing van de 
Schouwburg naar de campus als uitgangspunt kan nemen.  

24 Sluiting Om 22.00 uur

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 9 februari 2009

C.G.W.M. Selman L.M. Schoots
griffier voorzitter


